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PROTOKÓŁ NR XVII/2025 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

z dnia 7 marca 2025 roku 

  

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji było 13 Radnych. Nieobecni: Radny 

Zbigniew Szpiech i Radny Marian Zabój (lista obecności w załączeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 10.27 do godziny 12.07. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Jarosław Dąbrowski.  

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych, Przewodniczący Rady 

Gminy Nozdrzec stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z dwoma wnioskami o poszerzenie porządku obrad 

w punkcie 6. o podpunkt 7) projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu 

Gminy Nozdrzec dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby 

fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. Wobec braku uwag, 

wniosek przyjęto głosami: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

I kolejny wniosek poszerzenia porządku obrad o punkt 7. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji 

Rewizyjnej. Wobec braku uwag, wniosek przyjęto głosami: za – 13, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0.   

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w wyniku poszerzenia porządku obrad zmieni 

się numeracja kolejnych tematów tj. punkt 8. Wolne wnioski i sprawy różne i punkt  

9. Zakończenie. 

 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach:  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 30 stycznia 2025 r. 

4. Informacja Wójta o realizacji uchwał. 

5. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 



1) zmian w uchwale budżetowej na rok 2025, 

2) dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Nozdrzec, 

3) zabezpieczenia w budżecie na 2026 rok, środków finansowych na wykonanie zadania 

inwestycyjnego „Budowa sieci wodociągowej w Izdebkach”, 

4) udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Izdebkach – Rudawiec, 

5) zmian w budżecie na rok 2025, 

6) zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków przyznawania oraz 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania, 

7) ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy Nozdrzec dla publicznych 

i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby 

prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. 

7. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Zakończenie. 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do protokołu sesji z dnia 30 stycznia 2025 roku 

nie zgłoszono żadnych uwag i zaproponował przyjęcie bez odczytywania. Wobec braku uwag 

oraz wniosków, protokół przyjęto głosami; za- 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

 

Ad 4, 5. 

Wójt Stanisław Żelaznowski przedstawił informacje z realizacji uchwał i wydanych zarządzeń 

od XVI sesji. 

 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Skarbnik przedstawiła i omówiła procedowany projekt uchwały.  

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVII/221/2025 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2025 przyjęta 

została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 



Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVII/222/2025 w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Nozdrzec przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie 

na finansowanie planowanego deficytu budżetu gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVII/223/2025 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie 

na finansowanie planowanego deficytu budżetu gminy przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 1.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Izdebkach – 

Rudawiec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Radny Piotr Ogrodnik podziękował za przekazanie środków finansowych na zakup samochodu 

dla OSP Izdebki Rudawiec. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVII/224/2025 w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Izdebkach – Rudawiec przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 



Skarbnik Gminy wyjaśniła zmiany zaistniałe od czasu wysłania materiałów na sesję.  

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVII/225/2025 w sprawie zmian w budżecie na rok 2025 przyjęta została 

głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych warunków 

przyznawania oraz odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVII/226/2025 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych warunków przyznawania oraz odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Gminy 

Nozdrzec dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez 

osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały wprowadzono 

wnioskiem o poszerzenie porządku obrad.  

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr XVII/227/2025 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych 

z budżetu Gminy Nozdrzec dla publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego przyjęta została głosami: 

za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  



Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 7.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z przeprowadzonej kontroli 

stanu dróg gminnych, z których korzystała farma wiatrowa oraz przyznawania mieszkań 

socjalnych. 

 

Ad 8. 

Zastępca Wójta przedstawił informacje z realizacji działań inwestycyjnych; 

1. Na początku lutego, wszczęto postępowanie zakupowe pn. Remont mający na celu 

zapewnienie wysokiej jakości edukacji i poprawę dostępności w Szkole Podstawowej 

w Hłudnie. Inwestycja realizowana w ramach projektu pn. Wysoka jakość edukacji i poprawa 

dostępności w Szkole podstawowej w Hłudnie — współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Priorytetu „Przyjazna Przestrzeń Społeczna” 

programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021-2027. 

Otwarcie ofert odbyło się 21 lutego — złożono 3 oferty w kwotach (w zaokrągleniu) od 

1 233 000,00 do 2 303 000,00 złotych. Procedura przetargowa jest w trakcie, niebawem 

poznamy Wykonawcę dla zadania inwestycyjnego, którego celem jest: 

— utworzenie gabinetu do zajęć w ramach pomocy psychologiczno-pedagogicznej w tym 

logopedycznej, 

— utworzenie klasopracowni STEAM – klasopracownia wyposażona będzie w infrastrukturę 

wykorzystywaną do praktycznego nauczania przedmiotów zgodnie z modelem STEAM 

(z angielskiego: Science, Technology, Engineering, Art, and Mathematics). Zostanie utworzona 

w sali na piętrze szkoły i będzie zawierać moduły:  

- robotyka i programowanie, 

- nauki przyrodnicze, 

- nauki ścisłe, 

- nauki techniczne i inżynieria, 

- współpraca i planowanie. 

Sala zostanie też w pełni umeblowana i wyposażona w sprzęt elektroniczny. 

— poprawa dostępności (zostaną wyremontowane wszystkie ciągi komunikacyjne, schody, 

wymienione drzwi wewnętrzne i przeszklenia, nowe dostępne łazienki i utworzona łazienka dla 

niepełnosprawnych, przebudowane schody do szatni. Szatnie zostaną wyposażone w nowe 

szafki i ławeczki). 

— doposażenie przyszkolnej infrastruktury sportowej — zostanie zakupiony sprzęt sportowy 

m. in. piłki do różnych dyscyplin, unihokej, koszykówka, akcesoria 

— utworzenie Kącika Muzycznego STEAM-Art. – zostanie zakupiony sprzęt nagłaśniający 

i instrumenty muzyczne. 

 

2. 13 lutego wszczęto postępowanie dla zadania inwestycyjnego pn. Budowa przyłącza 

Średniego napięcia 15 kilowoltów do oczyszczalni ścieków w Nozdrzcu. Przedmiotem 

zamówienia jest budowa przyłącza kablowego doziemnego linii energetycznej do oczyszczalni 

ścieków w Nozdrzcu wraz ze stacją transformatorową oraz układem pomiarowym 

półpośrednim pobieranej energii. Przyłącz o długości ok. 1920 mb. Otwarcie ofert zaplanowano 

na 10 marca. 

 



3. W połowie lutego podpisano umowy z Wykonawcami, na realizację robót budowlanych 

wramach projektu pn. Nasze przedszkola — doposażenie i poprawa dostępności oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie Gminy Nozdrzec. Przedsięwzięcie to jest 

współfinansowane ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu Fundusze Europejskie 

dla Podkarpacia na lata 2021 — 2027 i obejmie wszystkie oddziały przedszkolne funkcjonujące 

w szkołach podstawowych na terenie gminy. Głównym założeniem projektu jest poprawa 

jakości edukacji przedszkolnej poprzez modernizację infrastruktury oraz doposażenie sal 

dydaktycznych. Wartość całkowita podpisanych umów to niespełna 700 000,00 złotych. 

 

4. 17 lutego wszczęto postępowanie dla zadania inwestycyjnego pn. Budowa sieci 

wodociągowej w miejscowości Izdebki. Otwarcie ofert zaplanowano na 7 marca, złożono 12 

ofert.  

 

5. 28 lutego wszczęto postępowanie na roboty budowlane pn. Przebudowa części Szkoły 

Podstawowej w Izdebkach na żłobek w ramach zadania pn. „Żłobek AKTYWNY MALUCH 

w Izdebkach, 36-203 Izdebki 438”. Zadanie inwestycyjne jest dofinansowywane ze środków 

finansowych Krajowego Planu Odbudowy oraz środków budżetu państwa w ramach zadania 

pn. „Żłobek Aktywny Maluch w Izdebkach, 36-203 Izdebki 438”, w obrębie Programu rozwoju 

instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 „Aktywny Maluch 2022-2029”.  

Przedmiotem zamówienia jest przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania parteru 

budynku Szkoły Podstawowej w Izdebkach na żłobek w ramach programu "AKTYWNY 

MALUCH 2022-2029". W ramach planowanych prac budowlanych – na parterze budynku 

zostanie utworzona sala przeznaczona dla kilkunastoosobowej grupy dzieci wraz z zapleczem 

sanitarnym, kuchennym oraz socjalnym. Zamierzenie inwestycyjne obejmuje również m.in 

przebudowę biegów schodowych prowadzących na pierwsze piętro budynku, wraz 

z przebudową pomieszczeń na parterze dostosowanych do nowego układu funkcjonalnego, 

z jednoczesnym wykonaniem instalacji elektrycznej, sanitarnej w przebudowywanych 

częściach budynku. Dodatkowo w zakres przedmiotowego zamówienia wchodzi również 

wykonanie pochylni dla osób niepełnosprawnych (przy wejściu głównym obiektu) 

z jednoczesną przebudową schodów zewnętrznych (przy wejściu głównym i z tyłu obiektu) 

oraz wykonanie odpowiedniego oznakowania ostrzegawczego na biegach schodowych 

zewnętrznych i wewnętrznych. 

 

6. Na przełomie lutego i marca dokonano ostatecznego odbioru robót objętych zadaniem pn. 

Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Nozdrzec — etap 2 dotyczy miejscowości 

(Wara). Tym samym zakończona została — na obecną chwilę — najbardziej kosztowna 

inwestycja w obszarze rozwoju, a tak naprawdę tworzenia infrastruktury kanalizacyjnej 

w historii Gminy Nozdrzec, w ramach której powstał niespełna trzydziestokilometrowy 

odcinek sieci na terenie miejscowości Nozdrzec i Wara. Jest to kolejny ważny krok w rozwoju 

gospodarki wodno — kanalizacyjnej naszej gminy, który wpisuje się w strategię poprawy 

warunków życia mieszkańców oraz ochrony środowiska. Inwestycja ta jest efektem 

skutecznego pozyskiwania środków zewnętrznych oraz racjonalnego zarządzania budżetem 

gminy. Zastępca Wójta przypomniał o realizacji II Etapu budowy gminnej oczyszczalni 

ścieków, budowie sieci kanalizacyjnej w miejscowości Nozdrzec oraz kontynuacji 

projektowania sieci kanalizacyjnej w miejscowości Hłudno o długości około 9 km. Zastępca 

Wójta poinformował o możliwości pozyskiwania dofinansowań z Narodowego Funduszu 



Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na realizację infrastruktury wodno — 

kanalizacyjnej dla obszarów poza aglomeracją.  

 

Wójt poinformował, że takimi obszarami w Gminie Nozdrzec są Izdebki Rudawiec i zasanie. 

Wójt przypomniał o podejmowanych działaniach w poprzedniej kadencji wyłączenia 

z aglomeracji miejscowości Hłudna i Wesołej, co ostatecznie nie zostało zrealizowane. 

 

7. 21 listopada Gmina Nozdrzec oficjalnie przystąpiła do ogólnopolskiego programu „Gmina 

Przyjazna Seniorom”, realizowanego we współpracy ze Stowarzyszeniem MANKO – Głos 

Seniora. Uroczysta inauguracja programu odbyła się w Szkole Podstawowej im. Aleksandra 

Fredry w Nozdrzcu z udziałem przedstawicieli władz samorządowych, organizacji 

pozarządowych oraz lokalnych przedsiębiorców. 

Celem programu jest poprawa jakości życia Seniorów poprzez działania wspierające ich 

aktywność, zdrowie i integrację społeczną. W ramach inicjatywy Seniorzy z naszej gminy mogą 

korzystać z Ogólnopolskiej Karty Seniora, uprawniającej do licznych zniżek na produkty 

i usługi w całej Polsce. Do programu przyłączyły się również lokalne firmy, takie jak Pychotka 

Catering i Klinika Piękna, które oferują rabaty dla Seniorów. 

Podczas inauguracji uczestnicy mieli okazję wziąć udział w prelekcjach dotyczących zdrowego 

stylu życia i aktywności fizycznej 60+, a także skorzystać z bezpłatnych badań słuchu 

zapewnionych przez firmę Audiofon. Wydarzenie uświetnił występ uczniów ze Szkolnego 

Teatru „Ożeż, Ty orzeszku!”. 

Dzięki uzyskanemu certyfikatowi „Gmina Przyjazna Seniorom”, nasza gmina dołącza do 

ogólnopolskiej sieci samorządów wspierających Seniorów. Liczymy na dalszą współpracę 

w zakresie wdrażania kolejnych działań na rzecz osób starszych, aby zapewnić im aktywne 

i godne życie w naszej społeczności.  

Zastępca Wójta poinformował, że ogólnopolskie karty seniora są dostępne dla 

zainteresowanych seniorów w urzędzie gminy, wydawane przez Panią Annę Jaremę – zastępcę 

kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nozdrzcu.   

 

Radny Krzysztof Gierula w imieniu mieszkańców prosił o przywrócenie przez wykonawcę 

dróg do stanu użytkowego po zakończonych pracach związanych z budową kanalizacji 

w miejscowości Nozdrzec. 

 

Wójt odnosząc się do zgłaszanego problemu prosił o zgłaszanie do gminy takich sytuacji na 

bieżąco. 

 

Radny Jacek Szpiech odczytał dwa wnioski mieszkańców sołectwa Hłudno poparte podpisami 

mieszkańców. 

1. Pierwszy wniosek dotyczył wykonania inwestycji mających na celu poprawę ochrony 

pieszych korzystających z drogi powiatowej nr 1366 poprzez rozbudowę oświetlenia ulicznego 

oraz sukcesywne zwiększanie długości chodników w związku ze zwiększonym natężeniem 

ruchu tranzytowego. 

2. Drugi wniosek dotyczył zwołania zebrania wiejskiego na wniosek mieszkańców na 

podstawie § 16 ust. 1  punkt 2 w dniu 23 marca 2025 r. w związku z uchwałą nr XVI/118/2025 

Rady Gminy Nozdrzec z dnia 31.01.2025 w sprawie przystąpienie do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Nozdrzec, dla lokalizacji 



elektrowni wiatrowych w części obrębów ewidencyjnych: Hłudno, Izdebki i Wesoła. Wniosek 

odnosił się do zebrania wiejskiego odbytego w dniu 5 marca 2025 r. w Sołectwie Hłudno.  

 

Wójt odniósł się do pierwszego wniosku informując, że temat oświetlenia był wielokrotnie 

wyjaśniany i gdyby nie było potrzeby budowy oświetlenia ulicznego w Hłudnie to nie byłoby 

takiego projektu. Nie ujęcie tej inwestycji w budżecie na bieżący rok jest wynikiem braku 

środków finansowych. Realizacja nastąpi niezwłocznie w miarę możliwości finansowych. 

Temat chodników również był wyjaśniany wielokrotnie ze wskazaniem konkretnych odcinków 

m.in. w miejscowości Hłudno. 

 

Radny Jacek Szpiech poinformował, że wielu mieszkańców chodzi w porze wieczornej na 

spacery lub uprawia sport nordic walking i obawiają się o swoje bezpieczeństwo w związku ze 

zwiększonym natężeniem pojazdów. 

 

Wójt odnosząc się do spacerów mieszkańców Hłudna, poinformował o powstającej trasie 

z Gacówek około 6 km po której można spacerować i o drodze na Barszczówki 

wyremontowanej przez farmę wiatrową gdzie mieszkańcy mogą się czuć bezpiecznie. 

 

Radny Jacek Szpiech poinformował, że na pytanie o czas realizacji budowy oświetlenia 

ulicznego w miejscowości Hłudno, Zastępca Wójta odpowiedział, że zadanie to będzie 

realizowane w 2025 roku.  

 

Wójt odpowiedział, że nie wykluczona jest realizacja tego zadania w tym roku jeżeli będą 

środki w budżecie. Natomiast mieszkańcy powinni mieć na względzie realizację innych 

inwestycji w miejscowości Hłudno tj. Remont mający na celu zapewnienie wysokiej jakości 

edukacji i poprawę dostępności w Szkole Podstawowej w Hłudnie i budowa studni głębinowej. 

 

Zastępca Wójta wyjaśnił, że odpowiedź z wskazaniem terminu realizacji oświetlenia ulicznego 

w miejscowości Hłudno została udzielona przed pracami nad projektem budżetu na 2025 rok 

co było wielokrotnie wyjaśniane. Zamierzenia te uległy zmianom ze względu na inwestycje, 

które musiały zostać ujęte w budżecie, o których Wójt – Stanisław Żelaznowski informował. 

Obserwując poprzednie lata widzimy, że w ciągu roku budżetowego są realizowane inwestycje, 

które nie zostały zawarte w budżecie. Zastępca Wójta poinformował, że podczas prac 

w komisjach nad projektem budżetu, Radny mógł wystąpić z wnioskiem o przesunięcie 

środków i poddać wniosek pod głosowanie. W sprawie chodników Zastępca Wójta oznajmił, 

że gmina nie jest odpowiednim organem do rozpatrywania wniosków dotyczących zadań 

inwestycyjnych w ciągu dróg powiatowych, gdyż nie jest zarządcą tych dróg. Zastępca 

przypomniał o wielokrotnym przekazywaniu informacji na temat odcinków chodnikowych 

również w miejscowości Hłudno, o które gmina wnioskowała do Starostwa Powiatowego 

w Brzozowie.  

 

W odniesieniu do drugiego wniosku Zastępca Wójta przekazał, że na podstawie § 16 ust. 1 pkt 

2, zebranie wiejskie zwołuje sołtys na wniosek co najmniej 5% mieszkańców uprawnionych do 

udziału w zebraniu. Pani Sołtys na podstawie Statutu Sołectwa powinna podjąć odpowiednie 

działania w celu zwołania zebrania wiejskiego. Natomiast do kwestii zebrania wiejskiego 

odbytego w dniu 5 marca 2025 r. w miejscowości Hłudno odnośnie miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego, Zastępca Wójta stwierdził, że to nie były konsultacje, 



a zebranie wiejskie. Na tym zebraniu zostały przedstawione informacje o Obwieszczeniu Wójta 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nozdrzec, dla lokalizacji elektrowni wiatrowych w części obrębów 

ewidencyjnych Hłudno, Izdebki i Wesoła, w którym zawiadamia się o konsultacjach 

społecznych realizowanych według obowiązujących przepisów prawa. Informacje 

o konsultacjach społecznych zostały ogłoszone w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie 

internetowej urzędu gminy oraz informacje w prasie. Zastępca wyjaśnił, że na zebraniu 

wiejskim w Hłudnie informował o możliwości zgłaszania wniosków do projektu planu 

miejscowego, według załączonego formularza do 18 marca br. na sekretariacie lub drogą 

elektroniczną. Tak więc w odniesieniu do stwierdzenia, że prawa mieszkańców zostały 

pominięte/pogwałcone w procesie przygotowania uchwały i po jej uchwaleniu są błędne 

i nieprawdziwe. 

Wójt – Stanisław Żelaznowski poinformował, że Radny Jacek Szpiech brał udział w spotkaniu 

z kierownictwem firmy OX2, którzy wyjaśniali całą procedurę. Zgodnie z prawem odbyły się 

konsultacje społeczne: spotkanie online i kolejne spotkanie odbyło się w Izdebkach, na które 

każdy mógł przyjść oraz odbyło się dodatkowe spotkanie z mieszkańcami Hłudna, o które prosił 

Radny Jacek Szpiech. 

Wójt odnosząc się do zebrań organizowanych w niedzielę stwierdził, że niedziela powinna być 

dniem wolnym, dniem odpoczynku dla wszystkich bez względu na pełnione funkcje.  

 

Zastępca Wójta w odniesieniu do organizowania zebrań wiejskich w niedzielę, poinformował, 

że na zebraniu wiejskim w dniu 5 marca w Hłudnie, przedstawiciele inwestora wskazali, że nie 

mają możliwości uczestnictwa w spotkaniach niedzielnych i wypracowano stanowisko ws. 

organizacji spotkań w każdy dzień tygodnia o dogodnej godzinie dla mieszkańców za 

wyjątkiem niedzieli. 

 

Radny Krzysztof Gierula odnosząc się do tematu budowy chodników poinformował, że według 

otrzymanej informacji z powiatu wynika, iż decyzję o kolejności budowy chodników 

podejmuje gmina. 

 

Wójt wyjaśnił, że w poprzedniej kadencji złożono wnioski na około 5 km chodników, ostatni 

odcinek był realizowany w 2024 r w miejscowości Hłudno. Podobnie będzie przebiegać 

realizacja wnioskowanych odcinków w tej kadencji. Wójt wyjaśnił, że gmina wystąpiła do 

powiatu z wnioskiem o wyrażeniu zgody w partycypowaniu kosztów na wnioskowane odcinki 

chodników a wykonanie projektu należy do powiatu. 

 

Zastępca Wójta oznajmił, że w swej wypowiedzi ws. chodników nie użył sformułowania, iż 

decydujący glos ma powiat. Wypowiedź dotyczyła wniosku składanego do gminy czyli organu 

który nie jest zarządcą dróg powiatowych. Co do informacji z powiatu Zastępca Wójta 

stwierdził, że gmina decyduje o tym czy partycypuje w kosztach danej inwestycji lub nie.  

 

Zastępca Wójta w odpowiedzi na zgłoszony wniosek na XVI sesji przez Radnego Mariana 

Zaboja w sprawie położenia asfaltu przez gminę na przystanku w Nozdrzcu, a kosztami obciążyć 

Starostwo Powiatowe w Brzozowie (Radny poinformował, że takie rozwiązanie 

zaproponowano podczas rozmowy z pracownikiem Starostwa) prosił o rozmowy z osobami 

decyzyjnymi odpowiadającymi za gospodarkę finansową. Nie dopuszczalne jest, żeby gmina  



podejmowała z własnej inicjatywy roboty budowlane na drodze którą zarządza powiat 

i wystawia rachunek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec złożył życzenia z okazji Dnia Kobiet.   

 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec zakończył 

obrady XVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Nozdrzec.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 


